
Referat fra årsmøte i Tottenhams venner 2013-09-01

Møtet satt 13:09.

Til stede: Leder Vidar Edell (VE), nestleder Petter Frydenlund (PF), styremedlemmene Bjørnar 
Fagerhøi (BF), Kev Robin Kristoffersen (KRK), Bjørnar Holmem (BH), Rune Westbye (RW), 
Morten Sletten (MS) i tillegg til 15 andre medlemmer.

1. Valg av møteleder og referent.
VE valgt til  dirigent.
BH referent.

2. Godkjenning av innkalling og dagsorden
Godkjent uten innsigelser.

3. Styrets beretning.
Styret la fram årsberetningen.

4. Regnskap og budsjett.
BF la fram regnskapet for 2012/13 og forslag til budsjett for 2013/14. 

Regnskapet ble enstemmig godkjent.
Budsjettet ble enstemmig vedtatt.

5. Valg
Bjørnar Fagerhøi og Bjørnar Holmem ble valgt som styremedlemmer ved akklamasjon.

Leif Konrad Borsheim presenterte seg for årsmøtet.

LKB valgt til nestleder ved akklamasjon.

Vegard Dypås Hansen presenterte seg for årsmøtet.

VDH valgt til styremedlem ved akklamasjon.

Styret består da av Vidar Edell (leder), Leif Konrad Borsheim (nestleder), Bjørnar Fagerhøi, Bjørnar
Holmem, Vegard Dypås Hansen, Kev Robin Kristoffersen og Rune Westbye.

6. Innkomne forslag.
Styret fremmet følgende to forslag til endringer i Tottenhams venners vedtekter:

Forslag A: §10: Valg.    Følgende setning foreslås tilføyet:
«Dersom ordinære styremedlemmer søker på vervene som leder eller nestleder, skal disse ikke 
kunne være del av valgkomiteen». 

Forslag B: §14, 6 (B): Styret foreslår å endre dette fra «7 – sju - styremedlemmer» til «6-8 
styremedlemmer»

Forslag A ble enstemmig vedtatt.
Forslag B ble enstemmig vedtatt.



7. Eventuelt.

Medlem: Send ut bladet til flere puber.
Styret tar imot forslag til puber som bør få bladet.

Medlem: E-post til medlemmer?

Bør man ansette et medlem for å fylle ulike funksjoner?
BH: Nå er arbeidsmengden ikke stor nok til at det kan forsvares. Men det kan bli vurdert når 
supporterklubben vokser.

Bladet digitalt?
Styret ønsker å finne ut hva som skal til for å gi ut bladet digitalt på en sikker og hensiktsmessig 
måte. 

App?
Styret ønsker å finne ut hva som må til for å få utviklet en app, for deretter å ta stilling til om dette 
er ønsket. 

VDH: Ønske: mer beskrivelse av prosesser og hva som blir gjort av hvem i styret. 
BH: Vi kan for eksempel lage en wiki.

PF: Vi bør sammenligne oss med andre supporterklubber i Norge og andre Spurssupporterklubber i 
verden. Burde kanskje ha en ansvarlig for sosiale medier.

Bjarne Brenna: Må alle som skal reise være medlem av TV for å bestille gjennom Ving?
PF: Til kampene mot Manchester United, Liverpool, Arsenal og Chelsea må alle være medlemmer. 
Ellers holder det at bestiller er medlem. 

Vi har ikke funnet billigere leverandører av pakketurer enn Ving. Fordelen kontra andre aktører er at
Ving er offisiell reiseleverandør til THFC. Det er kun billetter kjøpt gjennom Ving (Thomas Cook) 
eller direkte fra THFC som er garantert ekte.

Møtet hevet 14:19


